
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 10. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 134
Forslag til lov om ændring af lov om biblioteksafgift. (Indførelse af biblioteksaf-
gift for e-bøger og netlydbøger og ændring af biblioteksafgiftens undergrænse
m.v.).
Af kulturministeren (Mette Bock)

Spørgsmål 8
Hvad er baggrunden for, at de eksemplarer, som befinder sig på offentlige el-
ler offentligt støttede videnskabelige biblioteker ikke tæller med i opnåelse af
biblioteksafgift?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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